



萬年青酒店(香港) 團體午/晚餐優惠  
Evergreen Hotel (Hong Kong) Group Lunch/Dinner Special Discount

人數 Number of People	時段 Period	收費 Price (HKD)	
		成人 Adult	小童 Child
8 - 30 (位 / People)	12:00 - 13:00	\$108	\$108
8 - 30 (位 / People)	13:00 - 14:00	\$108	\$108
8 - 30 (位 / People)	18:00 - 19:00	\$108	\$108
8 - 30 (位 / People)	19:00 - 20:00	\$108	\$108
8 - 30 (位 / People)	20:00 - 21:00	\$108	\$108

一人套餐 : 鮮忌廉白汁粟米魚柳飯  
Set Lunch / Dinner Fish Fillet with Rice in Sweet Corn Sauce

**菜單 Menu**

頭盤 : 西西里島意式菜湯  
Entrée Sicily Minestrone

主菜 : 鮮忌廉白汁粟米魚柳飯  
Main Fish Fillet with Rice in Sweet Corn Sauce

甜品 : 木糠布甸  
Desert Serradura

飲品 : 英式紅茶 (冷 / 熱)  
Drink English Tea (Cold / Hot)

停車地點 : 酒店旁之永安百貨公司或恆成大廈門前。  
Stops Wing On Department Store (Next to the hotel) or the front of the Hang Shing Building.

相關查詢 Enquiries

電話 : (852) 2780 4222  
Tel

電郵 : info@evergreenhotel.com  
E-mail

負責人 : 呂先生 / 蔡小姐 / 王小姐 / 麥小姐  
Contact Person Mr. Joe Lui / Ms. Connie Choi / Ms. Kennis Wong / Ms. Rachel Mak

條款及細則

- 以上價格已包括10%的服務費。  
The Price above is inclusive of 10% service charge
- 小童年齡限制: 三至十一歲。  
Child only stand for 3 - 11 years old.
- 所例價目均以港幣計算。  
Currency: Hong Kong Dollar
- 此優惠適合八人以上之團體。  
This special promotion is suitable for group of 8 or more.
- 旅行社之司機、導遊及領隊劃一收費。  
Drivers and Tour Guides of Travel Agency are charged at the same price.
- 以上菜單可根據客人需要而作出適量更改。  
The menu can be slightly changed according to the needs of customers.
- 訂座人須填妥預訂表格並傳真至(852)2385 8584或電郵至info@evergreenhotel.com  
Please fill in the Reservation Form and send it back to us either by fax: (852)2385 8584 or e-mail: info@evergreenhotel.com
- 所有訂座均以書面型式回覆及確認，方為確實。  
All reservations will be replied and confirmed with black and white.
- 有關費用須於入座日期的七十二小時前全數繳付。  
Full payment should be made 72 hours prior to the reserved date.
- 於入座日期的七十二小時前作出的更改或取消將不會收取任何費用。  
Any Cancellation or amendment made 72 hours before the reserved date will not be charged.
- 於入座日期的二十四至七十二小時內作出任何更改或取消，本酒店將收取訂單金額的百分之五十。  
Any Cancellation or amendment made within 24 to 72 hours prior to the reserved date will be charged 50% of the payment.
- 於入座日期的零至二十四小時內更改或取消，本酒店將會收取全數的訂單金額作損失補償。  
Full amount will be charged if there was any cancellation or amendment made within 24 hours prior to the reserved date.
- 萬年青酒店(香港)保留權利可隨時修改以上優惠之條款及細則。  
Evergreen Hotel (Hong Kong) reserves the right to amend these terms and conditions without prior notice.
- 如有任何爭議，萬年青酒店(香港)保留最終決定權。  
In case of disputes, decision of Evergreen Hotel (Hong Kong) shall be final and conclusive.

為確保本酒店之服務質素，如有任何意見或不滿，歡迎致電投訴熱線: (852) 2770 2168 / (852) 9711 9578 與呂先生聯絡。

In order to improve our service standard, suggestions or complaints are very welcome. Please feel free to contact our manager by calling (852) 2770 2168 or (852) 9711 9578.